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Zápis ze zasedání Akademického senátu Právnické fakulty 
Masarykovy univerzity konaného dne 16. března 2010 

 
Konání: 16. března 2010, 12.30 hod 
Místo zasedání: Zasedací místnost děkanátu Právnické fakulty, místnost č. 109 
 
Přítomní senátoři učitelské komory:  
JUDr. Petr Kolman, Ph.D., Doc. JUDr. Josef Kuchta, CSc., JUDr.Ivana Pařízková, Ph.D., JUDr. 
Ing. Michal Radvan, Ph.D., JUDr. Kateřina Ronovská, Ph.D., JUDr. David Sehnálek, Ph.D., Ing. 
Eva Tomášková, Ph.D, JUDr. Eva Večerková, Ph.D. 
 
Přítomní senátoři studentské komory:  
Mgr. Damian Czudek, Jan Kazda, Jana Kralovianská,  Lukáš Pruška, Jan Rosák, Štěpán Stehlíček, 
Robert Stróbinger. 
 
Omluveni senátoři učitelské komory:  
JUDr. Pavel Salák,  JUDr. Jiří Valdhans, Ph.D. 
 
Omluveni senátoři studentské komory:  
Jan Hajzler, Petr Kolečkář, Lucie Nechvátalová, 
 
Omluveni senátoři v průběhu jednání: 
JUDr. Kateřina Ronovská, Ph.D., JUDr. Eva Večerková, Ph.D. 
 
Hosté: paní děkanka prof. doc. JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc., JUDr. Dana Šrubařová, 
proděkanka JUDr. Jana Jurníková, Ph.D. 
 
PROGRAM: 

1. Přivítání přítomných senátorů a hostů 
2. Návrh programu jednání 
3. Zpráva o usnášeníschopnosti Akademického senátu 
4. Zpráva z usnesení ze zasedání AS PrF MU ze dne 23. února 2010 
5. Zpráva o hospodaření Právnické fakulty MU za rok 2009 
6. Návrh Rozpočtu Právnické fakulty MU na rok 2010 
7. Změny studijního plánu pro ak. rok 2010/2011 
8. Diskuse-různé  
9. Usnesení 
10. Závěr  
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Ad. 1., 2. a 3.)   Zasedání AS PF MU zahájila předsedkyně senátu přivítáním všech členů-
senátorů a hostů. Současně konstatovala usnášeníschopnost senátu. V úvodu navrhla program 
jednání, který byl jednomyslně schválen. 
 
Pro 13, proti 0, zdržel se hlasování 0. 

 
Ad. 4.)  Zpráva z usnesení ze zasedání AS PrF MU ze dne 23. února 2010 
Úkoly nebyly uloženy. 
 
Ad. 5.)  Zprávu o hospodaření Právnické fakulty MU za rok 2009 předložila paní 
děkanka prof. doc. JUDr., Naděžda Rozehnalová, CSc. prostřednictvím JUDr. Dany Šrubařové, 
která konstatovala, že PrF MU má dobrý hospodářský výsledek za rok 2009. Dále paní tajemnice 
konstatovala, že PrF MU má zájem vytvářet i nadále další fondy k financování potřeb PrF MU a 
současně poznamenala, že fakulta si v období 5-ti roků neustále udržuje standardně dobrý 
hospodářský výsledek. Fakultě se daří naplňovat rozpočet dále z programů LLM studia a MPA 
studia, přičemž i prodej obchodního centra je pozitivní.  
Univerzita nemá jiné další zdroje, kterými by přispívala do rozpočtů jednotlivých fakult – příspěvek 
pouze do FRIMU.  
Současně byl vytvořen Fond provozních prostředků k 31.12.2009. 
Dále ještě paní tajemnice konstatovala, že podrobné informace o hospodaření PrF MU budou 
zveřejněny ve Výroční zprávě PrF MU a ve Výroční zprávě Masarykovy univerzity. 
 
V rámci diskuse vystoupili: 
V rámci diskuse nezazněly připomínky. 
 
Návrh usnesení: 
 
Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity schvaluje Zprávu o hospodaření 
Právnické fakulty MU za rok 2009. 
 
Pro  14, proti 0, zdržel se hlasování 0. 

 

Ad. 6.) Návrh Rozpočtu Právnické fakulty MU na rok 2010 předložila paní děkanka  
a  uvedla paní tajemnice s následujícími  fakultními prioritami. 
 
PRIORITY FAKULTY :  

♦ zvýšení  mezd pracovníků fakulty na úroveň roku 2008 
♦ finanční zajištění nákupu odborné literatury včetně zahraniční min. v úrovni roku 2009 
♦ zajištění finanční spoluúčasti z prostředků  institucionální podpory VaV PrF na výzkumném    

            záměru PrF (povinné dofinancování v objemu 2.264 tis. Kč) 
♦ finanční zabezpečení další etapy obnovy technického vybavení na fakultě- vybavit 4 učebny  

            AV technikou – 148, 160, 258, 259 
♦ finanční zabezpečení provedení oprav podlah v učebnách  a pracovnách s ohledem na rozsah  

            poškození z hlediska bezpečnosti práce a dalších  oprav běžné údržby navazující na  
            provedení replik vitrážových oken v 1.NP a 2.NP budovy, propojení 3.NP mezi katedrami  
            obchodního a občanského práva 

♦ zajistit podporu internacionalizace-výjezdy učitelů do zahraničí (aktivní účast na   
            konferencích  s publikačním výstupem). 
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Celkový nárůst MU pro  rok 2010 činí 1,5  % oproti roku 2009.  Rozpočet je postaven z velké míry 
na vlastních zdrojích-především placené vzdělávání, vzhledem k tomu, že zdroje z MU jsou značně 
omezeny a to z důvodu výstavby Kampusu. A současně rozpočtové příjmy fakulty nemohou 
narůstat s větším počtem studentů, protože nám to kapacity neumožňují.  
Význam pro fakultu má i nadále CŽV, studia LLM a MPA a také dlouhodobé kurzy.  V rámci 
zaměstnanců fakulta udržuje dlouhodobý trend minimálního nárůstu. 
 

V rámci diskuse vystoupili: 

Paní tajemnice ještě zmínila i zdroje z rozvojových projektů, kde je možnost získání příjmů, ale je 
nutné jejich tzv. předfinancování či spolufinancování fakultou.  
 
Návrh usnesení: 
Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity schvaluje Návrh rozpočtu Právnické 
fakulty MU na rok 2010. 
 
Pro   15, proti 0, zdržel se hlasování 0. 
 
Ad. 7.)  Změny studijních plánů pro akademický rok  2010/2011  představila paní 
děkanka prof. JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc. a proděkanka  JUDr. Jana Jurníková, Ph.D., kde 
nejprve nastínily koncepci změn v povinných předmětech – Úvod do evropského práva a 
mezinárodního práva a Trestního práva hmotného I., a po té změny v povinně volitelných 
předmětech. U povinných předmětů dojde k navýšení počtu seminární výuky a u povinně 
volitelných předmětů, především u nově zařazovaných bude kladen důraz  z hlediska metod výuky 
na rozvíjení praktických dovedností. Současně se předpokládá, že jak v magisterských tak i 
bakalářských studijních programech bude zařazování dalších PVP dovednostní povahy.   
Součástí materiálu je i nová koncepce státní závěrečné zkoušky.  
 
V rámci diskuse vystoupili: 
V rámci diskuse nezazněly připomínky. 
 
Návrh usnesení: 
 
Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity projednal Změny studijních plánů 
pro Ar.  2010/2011. 
 
Pro   14, proti   0, zdržel se hlasování 0. 

 
 
Ad.  8.)    Diskuse-různé  

V rámci diskuse pad dotaz na fungování šatny a to proč funguje pouze do 18,00 h? 
Paní tajemnice reagovala, že šatna funguje pouz v období výuky a je na ní vynakládáno minimum finančních 
prostředků.  
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Ad. 9.)   Usnesení 
 
Akademický senát PF MU na svém řádném zasedání konaném 16. března 2010 schválil: 
 

1. Výroční zprávu Právnické fakulty MU za rok 2009 
2. Návrh rozpočtu Právnické fakulty MU na rok 2010 

 
 
Akademický senát PF MU na svém řádném zasedání konaném dne 16. března 2010 projednal:   

1. Změny studijních plánů pro ar. 2010/2011 
 
 

Pro  14, proti 0, zdržel se hlasování 0. 

 
 

Ad. 12.) Na závěr  předsedkyně AS poděkovala přítomným za účast a popřála hodně zdaru 
v další práci. 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ivana Pařízková 
 
 
 
 


